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Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgy ű lés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Vizsgálták- e az egységes mezőgazdasági támogatási rendsze r
bevezetésérő l és működtetéséről szóló törvényjavaslat bevezetése után az esetleges következményeket? ”
címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem szíves tájékoztatását a következő összesített adatokról :

1. Milyen összegű kifizetés történt meg a 2007. évi közvetlen támogatásokból? Kérem, hogy összesítve illetv e
jogcímenként is bontva küldje meg az adatokat . A jogcímeken belül külön jelezzék a SAPS és a nemzet i
kiegészítés összegét .

2. Hány olyan jogosult volt, akinek a 2007 . évi és a 2008 . évi SAPS támogatás igénylésében nagyobb földterület
szerepelt, mint a 2006 . évi támogatás igénylésében . A 2007. évi és 2008 . évi adatokat külön-külön kérem a 2006 .
évhez képest bemutatni, tehát mindkét esetben a 2006 . évi adat képezze az alapadatot, amelyhez képes t
bemutatják változást.
Az adatokat kérem megbontani gazdálkodási forma szerint, mindkét évre vonatkozóan .

3. Hány olyan jogosult volt, aki első alkalommal 2007 . évben vagy 2008 . évben adott be SAPS támogatá s
igénylést?
Az adatokat kérem megbontani gazdálkodási forma és jogcímek szerint, mindkét évre vonatkozóan .

4. Bizonyára vannak olyan 2007 . évi ügyek, amelyek még nem kerültek lezárásra, ezeket ne vegyék figyelemb e
a 2. és 3. pontban jelzett kérés teljesítésekor . Kérem azonban, hogy ezek számáról és az azokban érintett
gazdálkodók, jogosultak számáról is tájékoztassanak .

5. A 2008. évi támogatás igénylések beadása elektronikusan történt . Így az alapadatok már az Önök
rendelkezésére kell, hogy álljanak, elektronikusan, kereshető , összesíthető formában . Természetesen eze n
kérelmek elbírálása még nem történhetett meg . Emiatt a 2 . és 3 . pontban jelzett kérés teljesítésekor a 2008 . év i
adatoknál tekintsék úgy a beadott kérelmeket, mintha azok maradéktalanul teljesíthet őek is lennének.

6. Összességében mennyibe kerül az MVH-nál a SAPS-SPS átállás? A közvetlen informatikai fejlesztés i
költségeken túl kérem, hogy az egyéb költségeket is mutassák be! Így különösen a várható szakért ő i díjakat, a
munkatársak képzési, oktatási költségeit, külső és média kommunikációs költségeket, írott és elektronikus
anyagok el őkészítési és előállítási költségeit, kapcsolódó egyeztetések, utazások költségeit és minden egyéb
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általam most fel nem sorolt, de Önök által ide sorolt költséget is kérem bemutatni . Kérem, hogy
költségnemenként, típusonkénti bontásban küldjék meg az adatokat . Kérem továbbá, hogy mutassák be, hogy
eddig milyen költségnembő l, költségtípusból mennyi került kifizetésre .

7 . Kérem tájékoztatását, hogy az SPS előkészítésével kapcsolatosan milyen küls ő szerződéses partnerekkel
dolgoznak együtt? Kérem, hogy az egyes partnereknél jelöljék, hogy milyen feladatra, mikor, milyen érték ű
szerződést kötöttek és abból mennyi került kifizetésre eddig !

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . július 10 .

Tisztelettel :

Font Sándo r
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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